

**List of eligible licensed plumbers to join the "Self-Certification Scheme
for Application for Water Supply for Catering Business Trades"**
參與「餐飲業供水申請自行認證計劃」的合資格持牌水喉匠名單

Date updated: 17 January 2025

更新日期：2025年1月17日

Plumber's Licence No. 水喉匠牌照號碼	Name 姓名
03463	CHAN CHI HUNG 陳志雄
03105	CHEUNG KAM SUN 張錦新
00375	CHEUNG WAI LAM 張偉林
00525	CHU WAI LAP 朱偉立
03435	HO CHI CHEONG 何志昌
00673	HO KEN HEN 何健行
00791	KAM YING WAI 甘英偉
02559	KWOK YAN TAK 郭恩德
03096	LAU LEE 柳利
01099	LAU WAN KWONG 劉運廣
03919	LAU YING KIT 劉鷹傑
02613	LAW MAN FUNG 羅文鋒
03115	LEE KWOK WANG 李國弘
04002	LEE MAN FUNG 李萬豐
04553	LEE SHING WAI 李城威
04391	LEUNG KWOK HUNG 梁國雄
04100	LEUNG YUN KAI 梁潤楷
03023	LUI KA MING 呂家明
01636	MOK KIN KWONG 莫健光
03124	NG LIN HOP 吳連合
03782	NG TO 吳濤
01998	TONG KANG CHOY 湯鏡才
03839	TSANG WING HO 曾永豪
03146	TUNG SAU TUNG 董守東
02125	WAN PING KUEN 溫炳權
04153	WONG KIN FUNG 黃建峰
03173	WONG PING FAI 黃炳輝
04042	WONG YIU MING 黃耀明
02792	YUEN KUN CHONG ANDREW 阮冠冲

Please see notes overleaf
請參閱背頁備註

Notes:

1. *Any person accessing this list should not use the personal data herein for any purpose other than that intended. Any improper use of the personal data herein may constitute contravention of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Opening or accessing this list through the web link provided is deemed to have read, understood and accepted the above conditions.*
2. *An overall review and update to this list will be conducted annually. Licensed plumbers who consider eligible and would like to join the Scheme may apply anytime by email or during working hours by phone to our Public Liaison Manager/Technical Support(5)3 (email address: dixon_ts_lau@wsd.gov.hk; telephone no.: 3427 9743).*

備註：

1. 任何人查閱名單，不得把名單內的個人資料作預設目的以外的任何用途。任何不當使用名單內的個人資料，即可構成違反《個人資料（私隱）條例》的罪行。從連結開啟或取閱名單，即代表已閱讀、明白及接納以上條件。
2. 此名單將於每年進行一次整體檢視和更新。持牌水喉匠若認為自身符合資格並有意參加上述計劃，可隨時電郵或於辦公時間致電我們的公共聯絡經理/技術支援(5)3 (電郵地址：dixon_ts_lau@wsd.gov.hk；電話號碼：3427 9743)提出申請。